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Het idee om onze stad aantrekkelijker te maken met een groene corridor tussen Oirschot en 
Eindhoven had en heeft de sympathie van de VVD. 
 
Maar nu de gekozen uitwerking tot problemen leidt vragen wij ons af of er wel de juiste keuzes voor 
wat betreft de uitvoering zijn gemaakt. 
 
Los van de onwil aan Oirschotse zijde om haar deel van de corridor in te vullen zijn in elk geval de 
gevolgen van de afsluiting van de Oirschotsedijk voor Eindhoven groot. 

- Het brengen en halen van de leerlingen naar de internationale school is en blijft 
chaotisch, soms zelfs gevaarlijk 

- Er zijn signalen dat er sinds de het afsluiten van de Oirschotsedijk, regelmatig files op de 
N2 voor de afslag airport staan. 

- En er is veel sluipverkeer ontstaan, vandaar ook deze bespreking.  
- Plus wij begrepen dat de afsluitingen van de Oirschotsdedijk en dus mogelijk ook bij de 

Zwaanstraat een mogelijk onbedoeld neveneffect heeft; namelijk door alle fietspaden in 
het groen ontstaat er een gevoel van onveiligheid.                               

 
Repareren door middel van nog meer afsluiting doet naar onze mening nog meer sluipverkeer 
ontstaan en komt ons eerder voor als een pleister op een pleister dan dat er een echte en duurzame 
oplossing wordt geboden. Nog los van de zich opstapelende kosten.  
 
Dit brengt ons tot de volgende vragen: 

- Is bij het college bekend hoe alle verkeersstromen zijn gaan lopen na het afsluiten van de 
Oirschotsedijk en hoe alternatieve verkeersmodaliteiten worden gebruikt? 

- Hoeveel mensen maken eigenlijk gebruik van de groene corridor? 
- Dan een praktische vraag: hoe gaat het proces verder? Wanneer wil het college hierover 

een besluit nemen? 
 
En als laatste vragen wij ons af of het niet slimmer is om de Achtseweg-Zuid in zijn geheel als 
rechtdoor gaande lijn voor de groene corridor te gebruiken en de Zwaanstraat met de Oirschotsedijk 
haar historische verbindingsfunctie terug te geven?  
 
Wij beraden ons op een inhoudelijk vervolg hierop. De VVD heeft a priori sterke twijfels bij de 
voorgenomen afsluiting van de Zwaanstraat. 
 
Antwoord wethouder 
De wethouder meldde dat eigenlijk de hele groene corridor in één keer aangelegd moeten worden 
en niet in delen. 

Ons verzoek om inzichtelijk te krijgen hoe de verkeersstromen zijn gaan lopen heeft zij 
toegezegd, maar het besluit om de Zwaanstraat af te sluiten blijft staan, aldus het college. 

Er komt nog een inhoudelijk antwoord op onze suggestie om de Achtseweg-Zuid als groene 
corridor te gebruiken en niet de Zwaanstraat en Oirschotsedijk. 


